
Camp d’esport del Port
Més per Sóller ha pogut conèixer de primera mà les reivindicacions de la
plataforma “Pista Ja!”, en relació a les demandes que fan com a usuaris del camp
de futbol del Port.
Des de Més per Sóller coincidim en què és el moment d’emprendre la
construcció d’aquesta instal·lació esportiva tenint en compte que els terrenys
són municipals des del 2022 i ja no hi ha cap trava legal per afrontar la reforma.

Des de Més per Sóller sempre hem defensat la necessitat de mantenir i adequar
aquest espai a les necessitats esportives, socials i culturals del nostre municipi.
L’esport ha de servir com a eina per a millorar la convivència, la inclusió social i la
igualtat entre les diferents persones.
Des de fa anys, a Sóller hem pogut gaudir d’una diversificació en l’oferta
esportiva molt positiva per a infants, adolescents i persones adultes. Aquesta
oferta ha anat acompanyada, en la majoria de casos, de millores en les
instal·lacions o en la construcció de noves instal·lacions esportives.
Malauradament, per a l’equip PP-Seny i Sentit (que són els que governen des de
que la pista del Port és municipal) sembla que no tots els esports estan a la
mateixa alçada. Per exemple, s’han destinat a les millores del poliesportiu de Son
Angelats més d’un milió d’euros; s’ha programat la reforma de la teulada del
poliesportiu del Puig i la nova gespa del Camp d’en Maiol, posada no fa ni un
any, va costar a l’Ajuntament 360.000 euros. No estam parlant de petites
reformes, estam parlant d’inversions prou quantioses, mentre que en el camp de
futbol del Port sembla ser que només s'hi poden encimentar les places de
l’aparcament “temporal”.

L’Ajuntament té recursos econòmics per dur a terme les reformes necessàries
per adequar l'espai a les necessitats dels atletes i, de fet, el Batle s’ha
compromès amb la plataforma a fer-ho.
Però… quan haurem d’esperar per veure alguna passa feta?

Escoleta
En la mateixa línia de demandes al nostre equip de govern (que pagam entre
totes i tots), hem parlat amb un grup de famílies que es troben sense lloc on
poder deixar els infants per manca de places a les escoletes de Sóller.
Hi ha 41 famílies que estan en una situació familiar delicada per no poder
escolaritzar els seus fills i filles per manca de places a les escoltes de 0-3 de la
Vall. Famílies que també han anat al govern municipal en diferents moments a
cercar resposta i n'han obtingut paraules buides de contingut. De solucions a
curt termini en tenim, es tracta de voler-ne trobar. És aquí on les prioritats
polítiques han d'anar encaminades a cercar solucions davant problemes
immediats. Des de Més per Sóller pensam que el camp de futbol del Port podria
ser una bona alternativa tenint en compte la quantitat d'espai que té, on es



podrien ubicar de manera provisional aules prefabricades com s'han posat a
altres escoles mentre es feien ampliacions o reformes.
No podem permetre que el govern municipal, encapçalat pel Batle, torni a
passar en cançons a les famílies i a la plataforma Pista Ja! Cal actuar i iniciar la
reforma i adequació del camp de futbol del Port, un espai amb un potencial
molt gros que ara mateix està infragestionat.

Més per Sóller, com a grup polític de l'oposició està legitimada en la seva tasca
per a aportar alternatives i solucions davant les diferents problemàtiques que
puguin aparèixer. La delimitació dels usos del camp de futbol del Port n'és una.

Ara bé, sembla ser que la màxima preocupació de l’espai és la ubicació dels
cotxes i la creació de més aparcaments… per això sí que hi ha doblers i iniciativa
per actuar.
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